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1. Kva er utført i perioden? 

Oppstart av arrangementer og program AV-Lab, Audioglimt 

2. Status i høve målsetting: 

Vi mener vi har nådd vår målsetning i 2016. Vi har fått god tilbakemelding fra kunstnere/
publikum som har deltatt på arrangementene våre, og der er interesse for å delta på fremtidige 
arrangementer. Vi har også fått startet samarbeidet med Hyssingen produksjonsskole i forhold 
til dokumentasjon av arrangementer og publisering på Vimeo. Vi har fått et større nettverk slik 
vi hadde som målsetning. Dette gjelder både kunstnere, teknikere og publikum. Vi er godt i 
gang med planlegging av program for neste år. 

3. Eventuelle avvik i høve prosjektplan / budsjett: 
Vi har måttet tatt i bruk andre rom enn tiltenkt på grunn av forsinkelser i ombygging. Dette 
har ikke påvirket målsetningen eller arrangementene med AV-Lab.  

Vi har gjort så mange arrangementer vi hadde kapasitet til. Støtten fra Kup er kun brukt 
direkte til prosjekt og arrangement, ikke til ordinær drift.  

Vi fikk ikke innvilget alle midlene vi søkte om, men nok til å gjennomføre prosjektet på en 
god måte. 

Vi har fått mer midler til prosjektet. Fra Norsk kulturråd NOK 40 000 (2016) til Audioglimt-
arrangementetne. Fra Norsk Kulturråd NOK 500/500/600 (2017/2018/2019) til prosjektet 
generelt. Hordaland Fylkeskommune støtter, slik kravet er, mindre enn 50% av det totale 
budsjettet til prosjektet. 

• årsak til avvik: 

På grunn av administrative forhandlinger ifm. kommunen sin leiekontrakt med vår huseier og 
forsinkelser innad i kommunen (i tillegg til feilinformasjon fra eiendomsavdelingen i 
kommunen) har planlagte rom til AV Lab-aktivitet ifm byggprosjekt måttet ta en pause midt i 



prosessen. Vi er nå ajour med de administrative utfordringene, alle kontrakter er ferdig og 
underskrevet. Ombyggingen er i gang igjen og fortsetter som planlagt. De aktuelle rommene 
til AV-Lab vil være klar i mars 2017. 

• konsekvensar for prosjektet: 
Vi har måttet tatt i bruk andre rom enn tiltenkt. Dette har krevd endel ekstra arbeid fra vår 
side, men resultatet har blitt mer god erfaring med hvordan å finne gode rom/lydløsninger og 
prosjektet har gått som planlagt. Vi har funnet gode løsninger som kan brukes frem til mars 
2017 når vi kan innta de nye rommene. 

• eventuelle korrigerande tiltak / endringar: 
Vi jobber systematisk for at det ikke skal bli flere forsinkelser slik at vi kan ta i bruk nye rom. 

      
     4. Andre merknadar: 
Vi har midler til å utvide prosjektet som planlagt i 2017 og 2018. 


